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 www.tolounews.com پست الکترونیک: toloudaily@gmail.com                                            آدرس سایت:

در یک کار علمی و پژوهشی، اولین گام »طرح مسئله یا بیان مسئله« 
مدیریت  و  اجرایی  کارهای  در  را  علمی  شیوه  همین  اگر  است. 
را  مردم«  »مشکلات  و  کنیم  اعِمال  بخواهیم  ادارات،  و  سازمان ها 
محور فعالیت قرار دهیم، ابتدا باید این مشکلات را به خوبی )بدون 
بزرگ نمایی یا کوچک نمایی« شناسایی، دسته بندی و اولویت بندی 
تمام  کرده،  بیان«  و  »تعریف  واقعی  طور  به  را  کدام  هر  و  کنیم 
زوایای آن را مورد توجه قرار دهیم. پس از اجرای موفقیت آمیز این 
مرحله، سراغ مرحله دوم و آن »حل مسئله« برویم. راه های حل  مسئله 
هم باید یکی یکی بررسی و بهترین راه حل از میان راه حل های ممکن 

انتخاب و بدون فوت وقت و فرصت سوزی به اجرا گذاشته شود.
در مقام اجرا نیز باید بهترین روش که کم هزینه ترین با بالاترین میزان 

بهره وری باشد، انتخاب و اعمال شود.
مسئله  طرح  که  اول  قدم  همان  در  می شود  مشاهده  مواقع  بعضی 
است، سعی می کنند که کمّ و کیف مشکلات را به میل خود، ناچیز 
و بی اهمیت جلوه دهند و آن را سبک و ساده بشمرند. اگر مدیری 
این  داشت،  مشکلات  با  برخوردی  و  دیدگاه  چنین  مرحله  این  در 
از همان  نهایتاً  بعدی هم تشدید خواهد شد و  ضریب خطا در مرحله 
ابتدا، خشت اول، کج نهاده می شود. چنینی مدیری، خروجی نهایی 

دوران مدیریتش زیانبار خواهد بود.
استانداران که مدیران میانی در سطح کشور و مدیران ارشد در سطح 
از  از مدیران کل و فرمانداران بخواهند که  باید  استان خود هستند 
ابتدای مدیریتشان این چند مرحله را تدوین و تنظیم و طی برنامه ای 
اولویت بندی مشکلات  و  بندی  دسته  )شناسایی،  دهند.  ارائه  آنها  به 
حوزه مدیریت خویش - تعریف و بیان درست آنها - ارائه راه حل ها 
و نهایتاً ارائه بهترین راه حل - انتخاب بهترین شیوه اجرا و سنجش 

بازخوردهای آنها(
آنگاه استاندار براساس خروجی چنین برنامه هایی، عملکرد مدیران کل 

و فرمانداران را ارزیابی و اجازه استمرار مدیریت را به آنان بدهد.
به هرحال د نیا، دنیای طرح و برنامه و مدیریت حساب شده و علمی 
این شیوه های  باید  برای هر کاری حتی در حد یک روستا  و  است 
تازه ای  تا دریچه ای گشوده شده و هوای  به کار گرفته شود  مدرن 

استشمام شود.

تحلیل خبر یادداشت 
دکتر محمدمهدی جعفری زادهروز

 

شناسایی مشکلات مردم، کار سختی نیست
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راهبرد رفع موانع و مسائل 

تمامی پروژه ها در دستور کار 

مدیریت ارشد شهری شیراز
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مصاحبه اختصاصی/خدیجه غضنفری: رضا پناه بر رئیس 
تامین اجتماعی شعبه شهید امام دوست شهرستان کازرون 
عنوان  به   ۱۴۰۲ سال  نامگذاری  به  عنایت  با  کرد:  اعلام 
سال "مهار تورم و رشد تولید" از سوی مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی(  و در راستای مشوق های حمایت از تولید، 
حفظ و ایجاد اشتغال، قانون بخشودگی جرائم بیمه ای جهت 
ابتدای  از  بدهی  دارای  اقتصادی  بنگاه های  با  مساعدت 
ادامه  مردادماه  پایان  لغایت  و  آغاز  جاری  سال  خردادماه 

خواهد داشت.
افزود:  کازرون  شهرستان  اجتماعی  تامین  شعبه  رئیس 
معدنی،  صنعتی،  تولیدی،  کارگاه های  کارفرمایان 
کشاورزی، خدماتی، اصناف و شرکت های دانش بنیان که 
به  نسبت  یکسال  مدت  به  حداقل  بدهی  تقسیط  زمان  از 
حفظ یا افزایش اشتغال نیروی انسانی کارگاه خود بر مبنای 
لیست اسفندماه سال ۱۴۰۱ اقدام نموده و لیست حق بیمه 
ارسال  مذکور  دوره  طول  در  را  کارگاه  شاغل  کارکنان 
بهره مند  از تسهیلات مذکور  نمایند، می توانند  و پرداخت 

شوند.
پناه بر اظهار داشت: کارفرمایان کارگاه های مشمول از تاریخ 
اجرای این بخشنامه اول خردادماه سال ۱۴۰۲ به مدت سه ماه 
فرصت دارند نسبت به ثبت درخواست خود صرفا از طریق 
 سامانه خدمات غیرحضوری سازمان تامین اجتماعی به نشانی
ES.TAMIN.IR اقدام و پس از آن جهت پیگیری حداکثر 

ظرف یک هفته به شعبه تامین اجتماعی مراجعه نمایند.

آغاز طرح بخشودگی جرائم بیمه ای کارفرمایان سازمان تامین اجتماعی

وزیر ارتباطات: 

امیدواریم 
در مصادیق فیلترینگ 

بازنگری شود
1

رئیس سازمان سنجش با تاکید بر اینکه کم کم به سمت حذف کنکور 
حرکت می کنیم، گفت: در حال حاضر ۸۵ درصد پذیرش در دانشگاه ها 

از طریق پذیرش بر اساس سوابق تحصیلی انجام می شود.
به گزارش ایسنا، دکتر عبدالرسول پورعباس در حاشیه بازدید از حوزه 
امتحانی داوطلبان نوبت دوم کنکور ۱۴۰۲ در دانشگاه صنعتی امیرکبیر 
گفت: حدود ۴۸۰ هزار نفر در آزمون های اختصاصی گروه های آزمایشی 
علوم ریاضی و علوم انسانی شرکت کردند و داوطلبان گروه آزمایشی 

هنر نیز به رقابت می پردازند.
استرس  کرد:  تصریح  ادامه  در  کشور  آموزش  سنجش  سازمان  رئیس 
کنکور برای این است که همه داوطلبان بتوانند کنکور خوبی را برگزار 
کنند و مشکلی نباشد. بنده هم که به عنوان رئیس سازمان سنجش اینجا 

هستم، استرس دارم.
وی با بیان اینکه سوابق تحصیلی داوطلبان از شنبه در سایت آموزش و 
پرورش منتشر می شود، گفت: داوطلبان باید سوابق تحصیلی خودشان را 

کنترل کنند. تا آخر تیر ماه نیز نمرات باید اعلام شود.
به  داریم  سعی  کرد:  خاطرنشان  آموزش کشور  سنجش  سازمان  رئیس 
سمت حذف کنکور حرکت کنیم. به سمتی حرکت می کنیم که سوابق 
تحصیلی و آموزش در دبیرستان ها هویت پیدا می کند و بحث تعلیم و 

تربیت و پرورش شکل بهتری پیدا کند.

پورعباس با بیان اینکه در بیش از ۸۵ درصد ظرفیت های دانشگاه بدون 
درصد   ۱۵ حدود  در  افزود:  می شود،  پذیرفته  دانشجو  کنکور  رقابت 
ظرفیت که دارای حساسیت است، رقابت کنکور نقش دارد، اما در آینده 
نزدیک به نقطه ای می رسیم که نقش کنکور را کم رنگ و کم رنگ تر 

کنیم.
وی درباره داوطلبان گروه هنر و علاقه مندان رشته های علوم ورزشی نیز 
گفت: در اطلاعیه ای که ۲۶ تیرماه منتشر می شود شرایط آزمون عملی 

اعلام می شود. مهلت اعلام علاقه مندی هم تا ۱۹ تیرماه ادامه دارد.
رئیس سازمان سنجش آموزش کشور در پایان از تلاش این سازمان برای 

برگزاری کنکور الکترونیکی از سال آینده خبر داد.

رئیس سازمان سنجش آموزش کشور اعلام کرد؛

سوابقتحصیلیداوطلبانازشنبهدرسایتآموزشوپرورشمنتشرمیشود

خواسته  طبق  امیدواریم  گفت:  اطلاعات  وفناوری  ارتباطات  وزیر 
رئیس جمهور و همانطور که در حکم انتصاب دبیر جدید شورای عالی 
فضای مجازی وجود دارد، بازنگری در سیاست ها و مصادیق فیلترینگ 

صورت گیرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فناوری 
کارگروهی  تشکیل  خصوص  در  دولت  هیئت  حاشیه  در  اطلاعات 
پیش  هفته  گفت:  اینترنت  کندی  وضعیت  به  رسیدگی  خصوص  در 
رئیس جمهور در شورای عالی فضای مجازی دستوری صادر کرد که 
کارگروهی برای بررسی گلایه های کاربران برای اینترنت تشکیل شود 
بنابراین نمایندگان وزارت ارتباطات را برای شرکت در این کارگروه 
به مرکز ملی فضای مجازی معرفی کردیم چون مأموریت به مرکز ملی 

فضای مجازی داده شد.
وی افزود: امیدواریم مرکز ملی فضای مجازی از ظرفیت های خود در 
به گذشته در حوزه  نسبت  موثرتری  نقش  و  استفاده کند  دوره جدید 
اراده وزارت  از  تا مشکلاتی که خارج  ایفا کند  فضای مجازی کشور 
ارتباطات در حوزه شبکه است، حل شود. زارع پور در ادامه با بیان اینکه 
شرکت های  که  نقشی  و  شرکتی  حاکمیت  حوزه  در  مثال  عنوان  به 
به  را  خود  مأموریت  مختلفی  دلایل  به  بنا  دارند،  شبکه  در  خصوصی 
درستی انجام ندادند تصریح کرد: به عنوان مثال شرکت مخابرات ایران 
در لایحه تجمیع و شبکه داخل شهرها و استان ها در طی سال های گذشته 
وظیفه خود را به درستی انجام نداده و شبکه اشباع است و در برخی از 

ساعات مشکلاتی را مخصوصاً در برخی استان ها ایجاد کرده است.

فیلترینگ  موضوع  افزود:  و  کرد  اشاره  فیلترینگ  موضوع  به  وی 
خارج از چارچوب تصمیم گیری دولت است و امیدواریم طبق خواسته 
رئیس جمهور و همانطور که در حکم انتصاب دبیر جدید شورای عالی 
فضای مجازی وجود دارد، بازنگری در سیاست ها و مصادیق فیلترینگ 
صورت گیرد و برخی از گلایه های مردم از سرویس ها و سایت ها در 

این کارگروه بررسی شود.
تابع  پیام رسان ها  و  اجتماعی  شبکه های  مورد  در  داد:  ادامه  زارع پور 
قوانین  به پذیرش  بالادستی هستیم که آنها را مکلف  مصوبات مراجع 
جمهوری اسلامی ایران و رعایت آنها دانستند و به اعتقاد ما برخی از 
عهده  از  اما  شود  تجدیدنظر  می تواند  که  است  خدمات  و  سرویس ها 

وزارت ارتباطات خارج است.
وی همچنین گفت: امیدواریم مرکز ملی در این حوزه هم نقش آفرینی 
داشته باشد تا ما اثراتش را برای کاهش نارضایتی های مردم و افزایش 

سرعت و کیفیت شبکه داشته باشیم.
از  استفاده  درخصوص  همچنین  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
پلتفرم  هر  دولت،  کلی  سیاست های  طبق  گفت:  خارجی  پلتفرم های 
خارجی که برای فعالیت، ضوابط جمهوری اسلامی ایران را قبول کند و 

حقوق مردم را تضمین کند ما از فعالیتشان استفاده می کنیم.
وی در پایان در پاسخ به اینکه آیا تاکنون درخواستی از تلگرام، واتساپ 
و اینستاگرام برای ایجاد نمایندگی در ایران داده شده یا خیر گفت: باید 
بگویم ما متولی نیستیم مرکز ملی فضای مجازی تصمیم گیر است ولی 

تا آنجایی که من خبر دارم درخواستی ندادند.

وزیر ارتباطات: 

تولید  لزوم  درباره  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  عباسی  فریدون 
برق هسته ای در کشور گفت: باید تنوع مختلفی را باتوجه به شرایط 
کشورمان در تولید برق داشته باشیم. باید نگاه کنیم بارش ما در چه 
و  برق-آبی  دارند؟  گنجایش  چقدر  ما  سدهای  دارد؟  قرار  وضعیتی 
انرژی خورشیدی را چه کار کنیم و این ها چیزهایی است که به روز 
به  باشیم  بی بهره  این ها  از  نباید  ما  و  می کنند  کار  درباره اش  دنیا  در 
خصوص این که آفتاب خوب و دراز مدتی در کشور داریم و این را 

هم باید اقتصادی کنیم.
این عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: ما گاز 
را می توانیم به فرآورده های دیگری تبدیل و از آن استفاده کنیم و فقط 
نباید بسوزانیم چراکه در حال حاضر فقط قسمت عمده را می سوزانیم. 
از زغال سنگ باید به اندازه استفاده کنیم و مازوت را با گوگردزدایی 
می توانیم آلایندگی اش را کم و یا حذف کنیم و جایگزین گازوئیل 
قرار دهیم، چراکه گازوئیل گران قیمت است و می تواند ارزش افزوده 

داشته باشد و درآمد برای کشور ایجاد کند.
وی با بیان این که ما باید از فرمول های علمی استفاده کنیم و تنوع در 
سبد انرژی برق برای کشورمان به وجود بیاوریم تا برق پایدار داشته 
باشیم، اظهار داشت: برق هسته ای از آن نوع تولید برق پایدار است که 
می تواند در درازمدت برق دهد بدون این که متکی به سوخت ورودی 
باشد، زیرا یک مقداری ممکن است سوخت درونش گذاشته شود و 

حداقل یکسال بتواند کار کند و اگر چند نیروگاه هسته ای در کنار 
هم قرار داشته باشند می توانند سطح تولید برق را کنترل کنند، بدون 

این که قطعی برقی داشته باشیم. 
نیروگاه  یک  ما  شد،  کشور  در  خوبی  اقدامات  شد:  یادآور  عباسی 
هسته ای هزار مگاواتی داریم ولی درصد بسیار ناچیزی از برق کشور 

در نیروگاه هسته ای تولید می شود.
وی ادامه داد: ما در سال ۹۲ برنامه داشتیم که حدود ۱۰ هزار مگاوات 
برق هسته ای تولید کنیم و بخصوص با روس ها مشارکت داشته باشیم 
تا  که  بودیم  کرده  آغاز  را  مذاکراتی  غربی  کشورهای  با  همچنین 
تحریم برداشته شد با آن ها بحث های کارشناسی را تمام کرده باشیم 
این  در  روس ها  شویم؛  قراردادها  اجرایی  و  اقتصادی  حوزه  وارد  و 
زمینه جلو آمدند، ۲ راکتور و از ۱۰ هزار مگاوات ۲ هزار مگاوات را 

قرارداد بستند.
این عضو کمیسیون انرژی عنوان کرد: متاسفانه دولت یازدهم اعتقادی 
نداشت که سرمایه گذاری برای تولید برق از روش های هسته ای انجام 
دهیم و اعتقادی هم به روس ها نداشت. تقریباً ۴ سال این موضوع را 
به عقب انداخت و وقتی هم به اجبارهایی که در کشور  وجود داشت 
به این کار تن داد، بودجه لازم را در اختیار انرژی اتمی نمی گذاشت 
که بتواند این راکتورها را به موقع جلو ببرد که بعد از ۶ تا ۸ سال ما 

۲ هزار مگاوات برق هسته ای را هم در تنوع انرژی مان داشته باشیم. 

عباسی عضو کمیسیون انرژی:
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مدیرعامل انجمن خیریه حمایت 

از بیماران کلیوی ایران:

هزینه سالانه دیالیز برای هر بیمار 
بیش از یک میلیارد تومان است

همزمان با روز قلم اجرا شد؛

رونمایی از پوستر چهارمین جشنواره
 کتاب سال 

استاندار فارس تاکید کرد؛

ضرورت شناسایی و احصای 
مشکلات مردم

2


